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Írásbeli kérdés

„Hogyan látja a baromfiágazat helyzetét?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr !

2004 május 1 óta tagjai vagyunk az Európai Uniónak .
A magyar mezőgazdaság szereplői az uniós csatlakozás nyerteseként lettek beharangozva .
Ennek tükrében, több mint félévvel a csatlakozás után kérdezem Miniszter Urat hogyan látja
a

	

baromfiágazat

	

helyzetét,

	

rövid

	

illetve

	

középtávú

	

esélyeiket,
jövedelempozíciójuk,versenyképességük alakulását, megélhetési lehetőségüket?
Mekkora nemzeti támogatásra számíthatnak az ágazat szereplői?
Kívánja-e támogatni a környezetvédelmi, állatjóléti és élelmiszerbiztonsági követelményeik
teljesítését?

Várom megtisztelő válaszát .
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